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Storsands Samfällighetsförening  Bilagor: 

1. Närvarolista 

2. Förvaltningsberättelse 2023 

3. Kassörens årsberättelse 

4. Revisionsberättelse  

 

 

 

Protokoll vid Årsmöte 2024 06 23 

 

Plats: Hamnstugan 

Närvarande: Fastigheter var representerade enligt bilaga 1. 

 

Mötets öppnande: Ordförande Tony Carlsen öppnade årsmötet, samt hälsade alla välkommen. 

Årsmötet ansågs vara behörigt utlyst och alla medlemmar korrekt kallade. 

 

§1 Val av presidium 

a) Till ordförande för stämman beslutades välja Tony Carlsen. 

b) Till sekreterare för stämman beslutades Pia Johansson. 

c) Till protokolljusterare tillika rösträknare för stämman beslutades välja Linda 

Östblom och Anna Rijkeboer 

 

§2 Förvaltningsberättelse 

Beslutades godkänna styrelsens förvaltningsberättelse. Utifrån frågor beskrev 

styrelsen hur arbetet med uppdatering dokument gällande fastigheter/ägare skett, 

liksom hur kassör jobbat med att kontakta alla i syfte att påminna om 

medlemsavgift. 

 

§3 Ekonomisk berättelse 

Beslutades godkänna styrelsens ekonomiska berättelse. Utifrån frågor angående 

kostnad avverkning förtydligar kassör följande: Avverkning och transport av ris 

(2 tim) -1300 kr samt Motormanuell röjning (4 tim) 1900 kr. 

 

§4 Revisorernas berättelse 

 Beslutades godkänna revisorernas berättelse. 

 

§5 Beslut om ansvarsfrihet 

Beslutade enligt revisorernas förslag bevilja styrelsen ansvarsfrihet för den tid 

revisionen omfattar. 

 

§6 Framställan från styrelsen  

a) Medlemsavgiftens storlek. 

Nuvarande nivå 200 kronor bibehålls. 

 

§ 7  Kostnadsersättning styrelsen 

Beslutades att aktuell summa fördelas inom styrelsen av styrelsen. 

Observera att enligt nytt regelverk får max 999 kr utbetalas per person utan 

att detta är att betrakta som ”inkomst” 
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§8 Eventuella motioner 

Det har inte inkommit några motioner. 

 

 

§9 Val av styrelse  

Beslut av följande val till styrelsen: 

Tony Carlsen  Ordförande-   Omval 1 år 

(utifrån önskemål från Tony sker valet endast på 1 år istället för 2). 

Madeleine Olsson Ordinarie ledamot (kassör)  Omval 2 år 

 

Maria Kjerlander Ordinarie ledamot -  Omval 2 år 

Hanna Forsberg Ordinarie ledamot-  Omval 2 år 

 

Marianne Pettersson Suppleant-           Omval 1 år 

Sofia Nilsson     Suppleant-                         Omval 1 år 

 

Pia Johansson Ordinarie ledamot (sekreterare) 1 år kvar.  

 

Till styrelsen adjungeras Roland Stoltz som sakkunnig gällande skötsel 

samfällighetens grönområden. 

 

 

§ 10  Val av revisorer och revisorsuppleant 

 Till revisorer och revisorsuppleant för ett år valdes: 

 Margareta Gren Backman  Ordinarie-   Omval 1 år 

 Eje Frisk  Ordinarie-   Omval 1 år 

 Margareta Arringe Suppleant-   Omval 1 år 

  

§11 Val av valberedning 

Till valberedning för ett år valdes: 

Erik Ullberg Westin och Thomas Johansson  

 

 

§12 Val av representanter för vägsektionerna  

 Till representanter för vägsektionerna för ett år valdes: 

 Vägsektion 1- Tallvägen 

 Jonas Dahlström-Omval 

 Vägsektion 2,3,4 - Ringvägen 

 Eje Frisk- Omval 

 Vägsektion 5- Domänvägen, Rullstensvägen 

 Benny Fagerlund-Omval.   

 

 

§13 Övriga frågor 

Hjärtstartare-HLR – Utifrån fråga till styrelsen har det gjorts en kartläggning 

över kostnad inköp samt kostnad leasing för hjärtstartare.  

Beslut: Det är i nuläget inte aktuellt med inköp eller hyra hjärtstartare. Dock 

kommer samfälligheten att undersöka förutsättningar till HLR utbildning under 

sommaren 
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Hemsidan Storsand.nu- Frågan om hemsidans relevans och innehåll 

diskuteras. Hemsidan fyller en funktion som ”digital anslagstavla” men skulle 

behöva en ny design, vilket bör bidra till att flera föreningar använder den för att 

sprida information. I nuläget är det Thomas Johansson som lägger ut det 

material (PDF format och foton) han får via mail. Material skickas till 

thomas@thojo.se  

Beslut: Thomas J undersöker kostnad och möjlighet att köpa tjänst gällande 

webbdesigne. 

Röjning stig mot stranden- Fråga om ansvar röjning stig mot stranden (också 

skyltad) som går mellan Storsandsvägen 12 och 14. 

I nuläget är det fastighetsägarna (12 och 14) som röjer. I de fall de inte vill 

fortsätta med detta får samfälligheten ta ställning till om stigen ska fortsätta 

röjas.  

Farthinder- Fråga om det finns möjlighet att sätta upp farthinder efter 

Storsandsvägen.  

Olika lösningar har testats genom åren (blomlådor, gupp etc). Detta har dock 

inte fungerat då sopbil, tankbil etc måste komma igenom. Det blev också skador 

på vägen som vägföreningen hade synpunkter på. I grunden är Stosandsvägen en 

70 väg vilket också försvårar möjligheten att sätta upp hinder.  

Huruvida hastighetsskyltar ska ändras är en fråga för vägföreningen. Det 

viktigaste är att VI ALLA kör försiktigt och tar hänsyn. 

Torsdagsgrillning- Från och med kommande vecka startar grillkvällar, 

information i FB grupp, hemsida samt på anslagstavlor. De som kommer ner 

först tar fram och tänder grillarna. Samfällighet och hamnförening säkerställer 

så grillkol och tändvätska finns i förrådet. 

Områdesloppis -Även detta år planeras områdesloppis. Mera information 

kommer via FB, hemsida och på anslagstavlorna.  

 Informationsmaterial om Storsands samfällighet 

Beslut: Utifrån tidigare material tar styrelsen fram förslag på revidering. Utifrån 

detta kan styrelsen ta kontakt med Lakbäck och Dressviken för att efterhöra 

intresse om gemensamt material.  

 

§14  Plats där årsmötets protokoll hålls tillgänglig (Anslagstavlan) 

Årsmötets protokoll anslås på anslagstavlan Storsandvägen senast två-tre veckor 

efter aktuellt möte samt på samfällighetens hemsida. 

 

Mötets avslutande: Ordförande tackade deltagarna för visat intresse och 

förklarar årsmötet avslutat.  

 

Vid protokollet:  

Tony Carlsen  Mötesordförande  

 

Pia Johansson Sekreterare 

   

Linda Östblom  Justerare 

 

Anna Rijkeboer   Justerare 
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